
Laholms Bridgeklubb  Protokoll från styrelsemöte 

   2010-11-25 

   Närvarande:   

   Kent Nordenberg Greger Sundgren

   Annika Cederlid Maria Ohlsson 

   Gunilla Johansson Eva Lena Glimne 

1. Mötet öppnas 

Kent förklarade mötet öppnat. 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

3. Föregående mötes protokoll 

Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

4. Val av justeringsman 

Greger Sundgren valdes att justera dagens protokoll. 

5. Ekonomi 

Det är inte lysande, men vi håller huvudet ovanför vattenytan. Tisdagshyran och hyran för 

lokalen på andra våningen på Lagagården kommer fortsättningsvis att faktureras SISU som tar 

ställning till om vi är berättigade till bidraget. 

6. Utbildningskommittén 

Eva Lena berättade att höstens kurser är i full gång och att det är två bord med nybörjare, ett-

två bord på nivå två samt att det pågår utbildning på ytterligare två nivåer. Kurserna avslutas för 

hösten i samband med julbordet. Beslutades att vi ska anordna fadderbridge i maj för att lättare 

slussa ut nybörjarna. 

7. Tävlingskommittén 

Vi har två lite större tävlingar framför oss, Hasslövsmästaren den 2 januari och Laholmssilvret 

den 22 januari. Till Hasslövsmästaren är keramikfaten beställda. Startavgiften beslutades till 

150:- för representationsmedlemmar  och 200:- för klubbmedlemmar. Sista anmälningsdag 

29/12. För Laholmssilvret beslutades att maximera deltagandet till 20 bord och startavgiften 

sattes till 250:- (100:- för juniorer). Eva Lena och Gunilla inhandlar priser till tävlingen i samband 

med julbordet. 

8. Trivselkommittén 

Maria berättade att Stefan Johnson är ny kontaktperson för kommittén och att de har god koll 

på julbordet. 

9. Ersättningar 

Ett förslag på vilka ersättningar som ska utgå när medlemmar representerar klubben lades fram. 

Frågan bordlades, men beslut ska vara klart till nästa verksamhetsår. 

10. Arbetsfördelning 

Beslutades att kontakt med tidningarna sköts av Eva Lena Glimne, löpande inköp (upp till 3000-

4000 kr) står kommittéerna för, inköp priser till tävlingar ansvarar tävlingsledaren för, Gunilla 

Johansson ansvarar för att det finns tävlingsledare och ruteroperatör, Stefan Johnson ansvarar 

för fika och Jan Jönsson ansvarar för material. 

11. Inköp 

På de etiketter med klubbnamnet som sitter på bord, budlådor mm finns Lars Heds 

telefonnummer, beslutades att ordna nya etiketter. Greger tog upp frågan om materialskötsel i 

Hasslöv, Kent talar med Jonny (Hasslövs BK) om detta. 



12. Övriga frågor 

1. Glogow 

Föreslogs en resa till Glogow. Julita Holmgren undersöker möjligheterna. 

2. Statuter Möntavlorna 

Det finns inget dokumenterat om vad som gäller. Kent skriver en dokumentation. 

3. Hemsidan 

Det känns onödigt med en hemsida vid sidan av den vi har på Spader. Allt som finns på den 

gamla sidan kan ganska enkelt läggas över på Spader. Beslutades att avsluta den så snart som 

möjligt. 

4. Minskat deltagande 

Vi har märkt av ett minskat deltagande på våra spelkvällar. En bidragande orsak är att Båstad 

spelar på måndagar. Andra tävlingsformer diskuterades som en möjlighet att locka fler. 

Gunilla sätter samman en enkät och kontrollerar vad Ruter ger för möjligheter. 

13. Nästa möte 

Hos Gunilla den 27 januari kl. 17.30. 

14. Mötet avslutas 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Gunilla Johansson   Greger Sundgren 

 

 

Ordf. Kent Nordenberg 

 


